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Protokół nr XXXVI/1/09 

z sesji Rady Gminy Grodzisko Dolne 

odbytej w dniu 28 maja 2009r.  

w sali konferencyjnej lokalu 

Stowarzyszenia Kobiety Gminy Grodzisko Dolne 

w Grodzisku Dolnym „Miasteczku” 

 

O godz. 9.00 Przewodniczący Rady Jerzy Gdański dokonał otwarcia obrad XXXVI 
sesji Rady Gminy Grodzisko Dolne stwierdzając jednocześnie quorum, uprawniające Radę  
do podejmowania prawomocnych uchwał. 

W sesji uczestniczyło 12-tu radnych - na 15-osobowy ustawowy skład Rady Gminy  

( zgodnie z załączoną listą obecności) , nieobecni nieusprawiedliwieni: Andrzej Baj, 
Zbigniew Rydzik, nieobecna usprawiedliwiona; Teresa Gałusza). 

Przewodniczący obrad przywitał Wójta Gminy Jacka Chmurę, Radnych Rady Gminy, 
sołtysów z terenu gminy  oraz zaproszonych Gości: 

Kierownika Oddziału Terenowego Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa Pana 
Lesława Błądka, 

Przedstawiciela Podkarpackiego Zarządu Melioracji  i  Urządzeń Wodnych Pana Stanisława 
Kosiora, 

Kierownika Rejonowego Związku Spółek Wodnych w LeŜajsku Pana Ryszarda Nogę. 

Następnie poddał pod głosowanie protokół z poprzedniej sesji Rady Gminy, odbytej    
w dniu 28 kwietnia  2009r. Za jego przyjęciem głosowali wszyscy radni obecni na sesji (12 
głosów „za”). 

Przewodniczący obrad przedstawił porządek obrad XXXVI sesji Rady Gminy.          
W sprawie porządku obrad głos zabierali: 

Wójt Gminy Jacek Chmura zgłosił wniosek o poszerzenie porządku  obrad  o pkt  9 o treści: 

„9. Podjęcie uchwał: 

1) Uchylającej  uchwałę nr XXXV/223/09 Rady Gminy Grodzisko Dolne     z dnia        
28 kwietnia 2009r. w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasły wraz     
z upływem roku 2007 i nie zostały zrealizowane w roku 2008, 
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2) W sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na sfinansowanie planowanego 
deficytu gminy Grodzisko Dolne w roku 2009 na budowę Szkoły Podstawowej           
w wielofunkcyjnym budynku uŜyteczności publicznej w Wólce Grodziskiej, 

3) W sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na sfinansowanie planowanego 
deficytu gminy Grodzisko Dolne w roku 2009 na udzielenie pomocy finansowej dla 
Powiatu LeŜajskiego na wykonanie zadania pod nazwą budowa drogi powiatowej nr 
1273R Grodzisko Nowe – Chodaczów, 1274  Zawisłocze Trynieckie – Chodaczów     
i 1570R Tryńcza – Ubieszyn, 

4) W sprawie przekazania środków finansowych dla Policji  
5) Uchylającej uchwałę nr XXVIII/178/08 Rady Gminy grodzisko Dolne  z dnia           

30 października 2008r. w sprawie wyboru komisji dyscyplinarnych    I i  II instancji 
orzekających za naruszenie obowiązków przez mianowanych pracowników 
samorządowych zatrudnionych w Urzędzie Gminy Grodzisko Dolne, 

6) W sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 
opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze,       z wyłączeniem specjalistycznych  
usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, szczegółowych warunków 
częściowego    lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu  ich pobierania.” 

Nie zgłoszono innych  wniosków. 

Przewodniczący obrad poddał zgłoszony wniosek pod głosowanie.  

Za przyjęciem wniosku Wójta Gminy głosowało 12-tu radnych (wniosek został przyjęty). 

Po przyjęciu zmian – porządek obrad XXXVI sesji przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie  sesji,  stwierdzenie prawomocności obrad oraz  

przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy. 

2. Informacja o pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

3. Ocena stanu  rolnictwa i leśnictwa. 

4. Ocena działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej za rok ubiegły. 

5. Analiza dokumentów planistycznych gminy. 

6. Analiza budŜetu gminy za I kwartał. 

7. Wprowadzenie zmian w budŜecie gminy na rok bieŜący. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Grodzisko Dolne. 

9. Podjęcie uchwał: 
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1) Uchylającej  uchwałę nr XXXV/223/09 Rady Gminy Grodzisko Dolne        z dnia        
28 kwietnia 2009r. w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasły wraz         
z upływem roku 2007 i nie zostały zrealizowane w roku 2008, 

2) W sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na sfinansowanie planowanego 
deficytu gminy Grodzisko Dolne w roku 2009 na budowę Szkoły Podstawowej              
w wielofunkcyjnym budynku uŜyteczności publicznej w Wólce Grodziskiej, 

3) W sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na sfinansowanie planowanego 
deficytu gminy Grodzisko Dolne w roku 2009 na udzielenie pomocy finansowej dla 
Powiatu LeŜajskiego na wykonanie zadania pod nazwą budowa drogi powiatowej         
nr 1273R Grodzisko Nowe – Chodaczów, 1274  Zawisłocze Trynieckie – Chodaczów         
i 1570R Tryńcza – Ubieszyn, 

4) W sprawie przekazania środków finansowych dla Policji, 
5) Uchylającej uchwałę nr XXVIII/178/08 Rady Gminy Grodzisko Dolne z dnia               

30 października 2008r. w sprawie wyboru komisji dyscyplinarnych      I i  II instancji 
orzekających za naruszenie obowiązków przez  mianowanych pracowników 
samorządowych zatrudnionych w Urzędzie Gminy Grodzisko Dolne, 

6) W sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 
opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze,          z wyłączeniem specjalistycznych  
usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, szczegółowych warunków 
częściowego       lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu  ich pobierania, 

10.  Zapytania i interpelacje, wolne wnioski. 

11.Sprawy róŜne  i  zakończenie XXXVI sesji Rady Gminy. 

Realizacja porządku obrad: 

Ad. 1  Otwarcie  sesji,  stwierdzenie prawomocności obrad oraz przyjęcie protokołu        
z poprzedniej sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący obrad stwierdził, Ŝe punkt 1 porządku obrad uwaŜa za zrealizowany. 

Ad. 2 Informacja o pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

Wójt  Gminy Jacek Chmura przedstawił informację  o swojej pracy w okresie 
międzysesyjnym. 
 
Ad. 3 Ocena stanu  rolnictwa i leśnictwa. 

Inspektor Kazimierz Stopyra przedstawił informację o stanie rolnictwa i leśnictwa na terenie 
gminy (w załączeniu do protokołu).  

Informacja zawierała dane na temat aktualnych  rynków zbytu  płodów  rolnych, cen skupu, 
cen nawozów sztucznych i środków ochrony roślin. Podał wykaz zakładów  utylizacyjnych  
przyjmujących  padłe zwierzęta od  rolników. 
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W dyskusji na temat rolnictwa i leśnictwa głos zabierali: 

Kierownik Oddziału Terenowego Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa Pan 
Lesław Błądek podziękował Wójtowi Gminy za zorganizowanie dla rolników pomocy w 
wypełnianiu wniosków o dopłaty. Podał dane liczbowe dotyczące ilości złoŜonych w Agencji 
wniosków o dopłaty w skali gminy           i powiatu. Stwierdził, Ŝe zauwaŜa się tendencje 
spadkowe w ilości złoŜonych wniosków, zarówno jeŜeli chodzi o tutejszą gminę, jak i powiat. 

Poinformował, o warunkach uzyskania renty strukturalnej przez rolników kończących 
działalność rolniczą, oraz o róŜnych formach wspierania rolnictwa tj. wnioski rolno-
środowiskowe, drobnotowarowe, na modernizację gospodarstw, czy umoŜliwienie rolnikom 
składania wniosków grupowych. 

Przypomniał, Ŝe wszystkie zdarzenia występujące w gospodarstwie rolnym,      w tym 
równieŜ w stadzie zwierząt będą podlegały kontroli. 

Przedstawiciel Podkarpackiego Zarządu Melioracji  i  Urządzeń Wodnych  Inspektorat          
w LeŜajsku  Pan Stanisław Kosior  zapoznał obecnych na sesji         z zakresem działania 
PZMiUW.  Podkarpacki Zarząd Melioracji  i  Urządzeń Wodnych  sprawuje m.in. nadzór 
inspektorski nad  realizacją zadań poscaleniowych, w tym nad  budową dróg dojazdowych    
do pól.  Do innej grupy  zadań  realizowanych  przez  PZMiUW  naleŜą sprawy związane       
z  regulacją potoku  Grodziszczanka oraz nadzór nad  konserwacją urządzeń  melioracyjnych. 

Pan Kosior Stanisław przedstawił plan  robót  na bieŜący  rok. W tym roku  będzie robiona 
regulacja potoku Grodziszczanka na odcinku od Grodziska Górnego do Wólki Grodziskiej. 
Przetarg  na to zadanie oraz na utrzymanie zbiorników wodnych na terenie powiatu 
leŜajskiego, w tym na terenie tut. Gminy wygrał Rejonowy Związek Spółek Wodnych           
w LeŜajsku. 

Kierownik Rejonowego Związku Spółek Wodnych w LeŜajsku  Ryszard Noga przedstawił 
zakres działania Rejonowego Związku. Jest to głównie konserwacja urządzeń melioracyjnych, 
ale teŜ zajmuje się budową urządzeń melioracyjnych, zbiorników  wodnych  itp.  Omówił  
prace  konserwacyjne,  jakie juŜ zostały wykonane w roku bieŜącym  i plan robót do końca 
roku. Odnióśł się do zgłoszonych mu zarzutów, Ŝe to RZSW opryskując chemicznie rów 
Laszczański,  spowodował wytrucie ryb w zbiornikach wodnych zasilanych      w wodę z tego 
rowu. Wyjaśnił, Ŝe rów został opryskany Randapem 300XL, który jest nieszkodliwy dla ryb   
i nastąpiło to w uzgodnieniu ze Stacją Ochrony Roślin.  

Radny Stanisław Ryfa zapytał: Czy jest prowadzona regulacja wody w okresie letnim? 

Pan Stanisław Kosior  odpowiedział, Ŝe regulacja wody jest prowadzona.         Są opracowane 
operaty wodno-prawne, które mają wykazać Ŝe wody wystarczy we wszystkich zbiornikach 
(Czyste, stawy rybne Chmieleckiego) .                  Nie wszystkie zbiorniki są podłączone        
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z zasilaniem w wodę do Grodziszczanki. Stan wody utrzymywany na Grodziszczance jest 
zgodny  z operatem wodno-prawnym. 

Radny Stanisław Kryla  zapytał  Kierownika OT ARiMR: 

1.Jakie rolnik ma prawa, jeŜeli w kilka godzin po badaniu krwi przez weterynarza świnia 
pada? 

2. Czy na wapnowanie gleb po scaleniu moŜna by uzyskać środki z budŜetu państwa? 

Odpowiedź Pana Lesława Błądka kierownika OT ARiMR:  

Ad. 1 JeŜeli w trakcie poboru krwi świnia padnie, to naleŜy się odszkodowanie w pełnej 
wysokości. Nie wiadomo, czy to dotyczy sytuacji, gdy świnia pada    np.  na drugi dzień. 

Ad. 2 Agencja nie dysponuje środkami na wapnowanie gleb po scaleniu. 

Kazimierz Stopyra powiedział, Ŝe w zachodnio-pomorskim wapnowanie gleb dofinansowuje 
Izba Rolnicza. Niestety Podkarpacka Izba Rolnicza nie przewiduje takich działań. 

Radny Stanisław Ryfa zapytał:  Czy druki wniosków o dopłaty bezpośrednie nie mogą być 
tak proste, aby rolnik był w stanie sam je wypełnić? 

Kierownik L. Błądek odpowiedział, Ŝe w pierwszym roku druki były na tyle  proste, Ŝe 
rolnicy mogli sami je wypełniać. Obecna forma wniosku  obowiązuje  ogólnie w kraju ,  jest 
warunkowana przepisami i trzeba się z tym pogodzić. Na szczęście dzięki pomocy Wójta 
Gminy – rolnicy raczej nie mieli problemów z ich wypełnianiem. 

Radny Stanisław Ryfa: Co z rentami strukturalnymi? 

Kierownik Błądek odpowiedział, Ŝe renty strukturalne będą kontynuowane, jeŜeli będą na to 
środki. Kiedyś było bardzo łatwo uzyskać świadczenie. Teraz wymogi zostały zaostrzone. 

Sołtys Wojtyna zapytał o uŜytki zielone: Czy jeŜeli przed upływem 5 lat uŜytek zielony 
będzie przeorany i na tym polu będzie zasiane zboŜe, to jakie będą konsekwencje? 

Odpowiedź Kierownika ARiMR: Zadeklarowany uŜytek zielony powinien być utrzymany 
przez wymagany okres. 

Radny Stanisław Kubis zapytał: Kto wchodzi w skład komisji umarzającej podatek  rolny? 

Wójt Gminy Jacek Chmura odpowiedział, Ŝe on jednoosobowo podejmuje decyzje                   
o umarzaniu, odraczaniu, czy rozłoŜeniu na raty  wszystkich podatków. 

Przewodniczący obrad przywitał przybyłego na sesję Prezesa Spółdzielni Usług Drogowo-
Rolniczych w Grodzisku Dolnym Jana Majkuta. 
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Radny Stanisław Czerwonka zapytał Prezesa SUDR-u o drogę poscaleniową    w Grodzisku 
Górnym  od mostu  do końca jej przebiegu, wykonaną przez Spółdzielnię: Dlaczego ta droga 
niedługo po jej utwardzeniu w ramach  środków na zagospodarowanie poscaleniowe, dalej 
jest trudna do przejechania? 

Odpowiedź Prezesa Jana Majkuta: KaŜda droga ma ustalony przedmiar robót  i jest robiona 
zgodnie z umową. PrzewaŜnie do zakresu robót objętych umową naleŜy jej przetarcie i 
utwardzenie warstwą 10 cm tłucznia. Nie zawsze spełnia to oczekiwania jej uŜytkowników, 
bo w zaleŜności od podłoŜa w niektórych miejscach naleŜałoby wykonać odprowadzenie wód 
opadowych, a w niektórych miejscach niŜej połoŜonych,  naleŜałoby utwardzić drogę grubszą 
warstwą tłucznia. Zaproponował, aby jutro wspólnie z radnymi pojechać w teren i na miejscu 
porównać zakres robót zapisany w umowie z faktycznym wykonaniem. 

Radny Stanisław Hospod zapytał: Kiedy będą robione drogi gminne w Wólce Grodziskiej? 

Wójt Gminy odpowiedział, Ŝe jeden przetarg na remont dróg gminnych został rozstrzygnięty, 
wybrana została oferta Spółdzielni Usług Drogowo-Rolniczych w Grodzisku Dolny. Drugi 
przetarg  został uniewaŜniony, bo jedna z ofert nie posiadała wymaganych załączników. 
Będzie ogłoszony drugi przetarg. 

Ad. 4 Ocena działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej za rok ubiegły. 

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej przy Urzędzie Gminy  inŜ. Józef Jagustyn  
przedstawił informację o działalności Zakładu  za rok 2008  (w załączeniu do protokołu). 

W dyskusji na omawiany temat głos zabierali: 

Radny Dariusz Kopyt zapytał: Jakie nadajniki są zamontowane na wieŜy ciśnień w Podlesiu? 

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej odpowiedział, Ŝe na wieŜy są zamontowane       
2 anteny, nadajnik internetu bezprzewodowego i nadajnik TPSA oraz sterownik pomp. 
Zaznaczył, Ŝe za radiowe sterowanie pompami trzeba dość duŜo płacić, a działanie systemu 
bywa zawodne.  

Radny Feliks Joniec: Kiedyś był  kupiony kabel sterujący do połączenia szkół   w Grodzisku 
Dolnym i Grodzisku Górnym. Gdzieś powinien być na stanie. Czy nie moŜna by go 
zainstalować i wykorzystywać do sterowania pompami? 

Kierownik ZGK Józef Jagustyn: Ten kabel jest do wykorzystania, ale aby go wkopać, trzeba 
wykonać pełną dokumentację, w tym uzyskać pozwolenia na wejście w teren. 

Radny Jerzy Gdański podziękował Kierownikowi ZGK za remont przystanku    w  Grodzisku 
Dolny „Miasteczku”. 

Radny Stanisław Kubis podziękował Kierownikowi ZGK za przystanek            
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 w Opaleniskach. 

Radny Stanisław Hospod zapytał o moŜliwość remontu  przystanku w Wólce Grodziskiej? 

Kierownik Jagustyn odpowiedział, Ŝe najpierw trzeba sprawdzić stan i dokonać wyceny robót  
niezbędnych do wykonania na tym przystanku.  

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu. 

Przewodniczący obrad  poddał pod głosowanie przyjęcie informacji o działalności Zakładu 
Gospodarki Komunalnej przy Urzędzie Gminy  za  2008 rok. 

Za jej przyjęciem głosowali wszyscy radni obecni na sesji (12 głosów „za”). 

Ad. 5 Analiza dokumentów planistycznych gminy. 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Grodzisku Dolnym Andrzej Wikiera 
zdał relację z realizacji Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie 
Grodzisko Dolne. 

Następnie głos zabrał Wójt Gminy. Powiedział, Ŝe do dokumentacji wyznaczającej kierunki 
rozwoju gminy nalezą jeszcze takie dokumenty jak: Strategia Rozwoju Gminy, Wieloletni 
Plan Inwestycyjny oraz Plany Rozwoju Miejscowości Grodzisko Dolne i Grodzisko Górne. 
Omówił niektóre  inwestycje uwzględnione do realizacji w w/w dokumentach planistycznych 
gminy tj.: 

- modernizacja Remizy OSP w Laszczynach  pod  potrzeby Środowiskowego Domu Pomocy 
Społecznej, 

- modernizacja stadionu i szatni sportowej w Grodzisku Górnym, 

- budowa szkoły w Wólce Grodziskiej, 

- inwestycje drogowe (Mokrzanka, odcinki dróg powiatowych Gr. Nowe – Chodaczów, 
Grodzisko Dolne-Zmysłówka, most k. Orędy), 

- kanalizacja m-ci Grodzisko Nowe, Chodaczów i budowa oczyszczalni ścieków, 

-dach na remizie OSP w Grodzisku Górnym, 

- oświetlenie drogowe. 

 W dyskusji na omawiany temat głos zabrali: 

Radny Stanisław Czerwonka: Było powiedziane, Ŝe inwestycje będą robione pod warunkiem 
uzyskania zewnętrznego dofinansowania, a teraz mówi się o poŜyczkach np. na szkołę          
w Wólce Grodziskiej. 
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Odpowiedź Wójta Gminy: Faktycznie tak było powiedziane, ale nie dotyczy to szkoły           
w Wólce Grodziskiej. Od dawna było wiadome, Ŝe praktycznie nie ma moŜliwości 
pozyskania środków zewnętrznych na budowę szkół  podstawowych. Za wyjątkiem  szkoły   
w Wólce Grodziskiej, wszystkie inwestycje -  realizowane lub planowane do realizacji są lub 
będą robione zgodnie z tymi ustaleniami tzn. jeśli będą przyznane środki zewnętrzne, to 
wtedy na brakujący wkład  własny będziemy zaciągać poŜyczki. JeŜeli nie będzie moŜliwości 
uzyskania zewnętrznego dofinansowania, to budynek szatni sportowej będzie robiony, ale     
w innym zakresie. 

Radny Stanisław Ryfa stwierdził, Ŝe jeŜeli na kanalizację uzyskamy 9,5 mln dofinansowania, 
to chyba nie ma wątpliwości, Ŝe na pozostałą kwotę trzeba zaciągnąć preferencyjną poŜyczkę 
w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska. 

Wójt Gminy kontynuując  temat budowy kanalizacji, powiedział Ŝe jest ona ogromnym 
zadaniem  i jeŜeli  jest szansa na zrobienie jej w większości za środki zewnętrzne, to naleŜy ją 
wykorzystać. 

Radny Hospod Stanisław przypomniał, Ŝe juŜ od kilku kadencji mówi się, o tym Ŝe po 
zakończeniu budowy szkoły w Opaleniskach, będzie kolej na szkołę w Wólce Grodziskiej. 

Radny Kubis Stanisław zaznaczył , Ŝe w czasie budowy szkoły w Opaleniskach w tym 
sołectwie nie było robione nic innego. 

Wójt Gminy stwierdził , Ŝe moŜna robić tylko jedną inwestycję i nic innego. Jest to wygodna 
postawa, tylko szkoda marnować szanse, jakie się otwierają. JeŜeli jakaś inwestycja nie ma 
poparcia Rady Gminy, to trzeba zagłosować o jej „wycięciu” z Wieloletniego Planu 
Inwestycyjnego. Trzeba postępować odpowiedzialnie. 

Radny Jerzy Gdański zwrócił uwagę, Ŝe pracownicy Referatu Rozwoju  i Promocji włoŜyli 
duŜo wysiłku w opracowanie wniosków. Wnioski zostały złoŜone, są moŜliwości pozyskania 
środków i takiej szansy nie moŜna zmarnować.  

Wobec wyczerpania listy mówców Przewodniczący obrad zamknął dyskusję na temat 
dokumentów planistycznych gminy. 

Ad. 6 Analiza budŜetu gminy za I kwartał. 

Skarbnik Gminy Barbara JuŜyniec przedstawiła informację o realizacji budŜetu gminy za I 
kwartał br. 

W dyskusji na temat budŜetu gminy głos zabrali: 

Radny Stanisław Kubis zapytał: Dlaczego za odśnieŜanie jest zapłacona tak duŜa kwota? 
PrzecieŜ tej zimy nie było duŜych opadów. 
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Barbara JuŜyniec wyjaśniła , Ŝe za odśnieŜanie zapłacona została kwota  25 tys. zł.                
W porównaniu z innymi okresami zimowymi , jest to kwota na tym samym poziomie. 

Wójt Gminy wyjaśnił, Ŝe gmina zleca usługę na zimowe utrzymanie dróg i na kaŜdą 
zapłaconą kwotę są wystawione faktury, karty drogowe itp. 

Radny Jerzy Gdański zwrócił uwagę, Ŝe mieszkańcy gminy Ŝywo reagują na brak 
odśnieŜania, od razu są telefony albo  interwencje osobiste. 

Nie było więcej zgłoszeń do dyskusji. 

Ad. 9.6 Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 
i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze,       z wyłączeniem 
specjalistycznych  usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, 
szczegółowych warunków częściowego    lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu  
ich pobierania. 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Andrzej Wikiera – w imieniu Wójta 
Gminy – przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków 
przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze,              
z wyłączeniem specjalistycznych  usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, 
szczegółowych warunków częściowego    lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu  ich 
pobierania.  

Poinformował, Ŝe projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji stałych Rady Gminy na 
posiedzeniu w dniu 25 maja 2009r. 

Z uwagi na brak zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

Uchwała nr XXXVI/224/09 w sprawie określenia szczegółowych warunków 
przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze,       
z wyłączeniem specjalistycznych  usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
psychicznymi, szczegółowych warunków częściowego    lub całkowitego zwolnienia od 
opłat oraz trybu  ich pobierania /w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta 12-ma 
głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 9.1 Podjęcie uchwały  uchylającej  uchwałę nr XXXV/223/09 Rady Gminy 
Grodzisko Dolne     z dnia 28 kwietnia 2009r. w sprawie ustalenia wykazu wydatków, 
które nie wygasły wraz z upływem roku 2007 i nie zostały zrealizowane w roku 2008. 

Skarbnik Gminy Barbara JuŜyniec – w imieniu Wójta Gminy – przedstawiła projekt uchwały 
uchylającej  uchwałę nr XXXV/223/09 Rady Gminy Grodzisko Dolne     z dnia 28 kwietnia 
2009r. w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasły wraz z upływem roku 2007 
i nie zostały zrealizowane w roku 2008. 
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Poinformowała, Ŝe projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji stałych Rady Gminy 
na posiedzeniu w dniu 25 maja 2009r. 

Z uwagi na brak zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

Uchwała nr XXXVI/225/09 uchylająca  uchwałę nr XXXV/223/09 Rady Gminy 
Grodzisko Dolne     z dnia 28 kwietnia 2009r. w sprawie ustalenia wykazu wydatków, 
które nie wygasły wraz z upływem roku 2007 i nie zostały zrealizowane w roku 2008/     
w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta 12-ma głosami „za”  i stanowi załącznik    
do protokołu. 

Ad. 9.4 Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji  

Skarbnik Gminy Barbara JuŜyniec – w imieniu Wójta Gminy – przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji . 

Poinformowała, Ŝe projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji stałych Rady Gminy 
na posiedzeniu w dniu 25 maja 2009r. 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali:  

Radny Dariusz Kopyt : W ubiegłym roku były przyznane środki dla Policji z przeznaczeniem 
na dodatkowe patrole w okresie wakacyjnym. Powiedziane było, Ŝe będzie to kontynuowane 
w latach następnych, ale pod warunkiem, Ŝe się to sprawdzi. Jak się ocenia dodatkowe 
patrole? Czy coś to dało? 

Wójt Gminy powiedział, Ŝe  Policja przedłoŜyła sprawozdanie z dodatkowych patroli. Na 
następnej sesji będzie przedstawione. Zdaniem Wójta Gminy patrole spełniły oczekiwania      
i stąd jego wniosek o podjęcie uchwały. Planuje się, ze patrole będą się pojawiać w godzinach 
największego ruchu w okolicy Czystego, równieŜ w porze nocnej. 

Z uwagi na brak innych zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

Uchwała nr XXXVI/226/09 w sprawie przekazania środków finansowych dla 
Policji   /w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta 10-ma głosami „za” przy 2-ch 
„wstrzymuj ących się” i stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 7 Wprowadzenie zmian w budŜecie gminy na rok bieŜący. 

 Skarbnik Gminy Barbara JuŜyniec – w imieniu Wójta Gminy – przedstawiła projekt uchwały 
w sprawie dokonania zmian w budŜecie gminy na rok bieŜący 

Poinformowała, Ŝe projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji stałych Rady Gminy 
na posiedzeniu w dniu 25 maja 2009r. 

Z uwagi na brak zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
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Uchwała nr XXXVI/227/09 w sprawie  dokonania zmian w budŜecie gminy na rok 2009 
/w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta 12-ma głosami „za” i stanowi załącznik do 
protokołu. 

Ad. 9.2 Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na 
sfinansowanie planowanego deficytu gminy Grodzisko Dolne w roku 2009 na 
budowę szkoły Podstawowej w wielofunkcyjnym budynku uŜyteczności 
publicznej w Wólce Grodziskiej. 
 

Skarbnik Gminy Barbara JuŜyniec – w imieniu Wójta Gminy – przedstawiła projekt uchwały 
w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na sfinansowanie planowanego deficytu 
gminy Grodzisko Dolne w roku 2009 na budowę szkoły Podstawowej w wielofunkcyjnym 
budynku uŜyteczności publicznej w Wólce Grodziskiej. 

Poinformowała, Ŝe projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji stałych Rady Gminy 
na posiedzeniu w dniu 25 maja 2009r. 

Z uwagi na brak zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

Uchwała nr XXXVI/228/09 w sprawie  zaciągnięcia kredytu długoterminowego na 
sfinansowanie planowanego deficytu gminy Grodzisko Dolne w roku 2009 na budowę 
szkoły Podstawowej w wielofunkcyjnym budynku uŜyteczności publicznej w Wólce 
Grodziskiej    /w wersji zaproponowanej/ - została przyj ęta 11-ma głosami „za”, przy 
jednym „wstrzymuj ącym się”  i stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 9.3 Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na 
sfinansowanie planowanego deficytu gminy Grodzisko Dolne w roku 2009 na udzielenie 
pomocy finansowej dla Powiatu LeŜajskiego na wykonanie zadania pod nazwą budowa 
drogi powiatowej nr 1273R Grodzisko Nowe – Chodaczów, 1274  Zawisłocze Trynieckie 
– Chodaczów  i 1570R Tryńcza 

Skarbnik Gminy Barbara JuŜyniec – w imieniu Wójta Gminy – przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na sfinansowanie planowanego 
deficytu gminy Grodzisko Dolne w roku 2009 na udzielenie pomocy finansowej dla Powiatu 
LeŜajskiego na wykonanie zadania pod nazwą budowa drogi powiatowej nr 1273R Grodzisko 
Nowe – Chodaczów, 1274  Zawisłocze Trynieckie – Chodaczów  i 1570R Tryńcza 

Poinformowała, Ŝe projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji stałych Rady Gminy 
na posiedzeniu w dniu 25 maja 2009r. 

Z uwagi na brak zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

Uchwała nr XXXVI/229/09 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na 
sfinansowanie planowanego deficytu gminy Grodzisko Dolne w roku 2009 na udzielenie 
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pomocy finansowej dla Powiatu LeŜajskiego na wykonanie zadania pod nazwą budowa 
drogi powiatowej nr 1273R Grodzisko Nowe – Chodaczów, 1274  Zawisłocze Trynieckie 
– Chodaczów  i 1570R Tryńcza  /w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta 10-ma 
głosami „za”, przy dwóch  „wstrzymujących  się”  i stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 9.5 Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę nr XXVIII/178/08 Rady Gminy 
Grodzisko Dolne       z dnia 30 października 2008r. w sprawie wyboru komisji 
dyscyplinarnych    I i  II instancji orzekających za naruszenie obowiązków przez 
mianowanych pracowników samorządowych zatrudnionych w Urzędzie Gminy 
Grodzisko Dolne 

Sekretarz Gminy Grzegorz Potaczała – w imieniu Wójta Gminy –przedstawił projekt uchwały 
uchylającej uchwałę         nr XXVIII/178/08 Rady Gminy Grodzisko Dolne       z dnia          
30 października 2008r. w sprawie wyboru komisji dyscyplinarnych    I i  II instancji 
orzekających za naruszenie obowiązków przez mianowanych pracowników samorządowych 
zatrudnionych w Urzędzie Gminy Grodzisko Dolne. Poinformował, Ŝe projekt uchwały 
uzyskał pozytywną opinię komisji stałych Rady Gminy na posiedzeniu w dniu 25 maja 2009r. 

Z uwagi na brak zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

Uchwała nr XXXVI/230/09 uchylająca uchwałę nr XXVIII/178/08 Rady Gminy 
Grodzisko Dolne       z dnia 30 października 2008r. w sprawie wyboru komisji 
dyscyplinarnych    I i  II instancji orzekających za naruszenie obowiązków przez 
mianowanych pracowników samorządowych zatrudnionych w Urzędzie Gminy 
Grodzisko Dolne/w wersji zaproponowanej/ - została przyj ęta 12-ma głosami „za”,          
i stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Grodzisko Dolne. 

Sekretarz Gminy Grzegorz Potaczała – w imieniu Wójta Gminy –przedstawił projekt uchwały 
w sprawie zmiany Statutu Gminy Grodzisko Dolne. Nadmienił, ze projekt uchwały był 
przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Gminy  w dniu 25 maja br. i 
uzyskał pozytywną opinię. 

Z uwagi na brak zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

Uchwała nr XXXVI/231/09 w sprawie zmiany Statutu Gminy Grodzisko Dolne   
/w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta 12-ma głosami „za”, i stanowi załącznik do 
protokołu. 

Ad. 10  Zapytania i interpelacje, wolne wnioski. 

Sołtys Stanisław Czech: 

1. Zapytał: Na jakim etapie jest droga na Podlesie? 
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2. Zgłosił braki w oznakowaniu dróg na terenie sołectwa Podlesie. 

Wójt Gminy odpowiedział: 

1. Dokumentacja na drogę na Podlesie jest w opracowaniu. Bez pozwolenia na budowę 
nie moŜna ruszyć z robotami. Aby Powiat mógł wydać decyzje – musi otrzymać 
komplet dokumentów. 

2. Znaki drogowe będą uzupełnione.  

Sołtys Władysław Krupa zwrócił uwagę, Ŝe w Laszczynach na drodze k. Piroga teŜ powinien 
być postawiony znak ograniczający tonaŜ do 3 ton, bo  w jednym miejscu droga się juŜ 
załamała. 

Wójt Gminy wyjaśnił, Ŝe sprawa z Pirogiem (dot. własności drogi)  jest w Sądzie i nie 
wiadomo kiedy się skończy. JeŜeli juŜ zapadnie korzystny dla gminy wyrok, to gmina drogę 
przejmie i będzie nią administrować. 

Radny Józef Mścisz zapytał: Kiedy przewidziany jest przetarg na kamień? 

Odpowiedź Wójta Gminy: Był ogłoszony I przetarg, który został uniewaŜniony, bo była tylko 
jedna oferta. Do II przetargu zgłosiło się 2-ch oferentów, ale tańsza oferta była niekompletna  
i II przetarg teŜ został uniewaŜniony. W najbliŜszym czasie będzie ogłoszony trzeci przetarg. 

Ad. 11Sprawy róŜne  i  zakończenie XXXVI sesji Rady Gminy. 

Nie zgłoszono spraw róŜnych 

 

 O godz. 15.10 Przewodniczący rady Gminy ogłosił zamknięcie XXXVI sesji Rady 
Gminy Grodzisko Dolne. 

 

Protokolant                                                              Przewodniczący obrad 

Janina Rydzik                                                               Jerzy Gdański 

 


